



Protokoll

Möte Styrelsemöte 10/2019-20 (590)	
Datum och tid 2020-01-27	Plats Hemma hos Göran
Närvarande Lennart Hävrén Leif Carlsson Lars Gerhardsson via telefon Göran Hellgren Lars Forsberg	Adjungerad sekreterare

1. Öppnande

Ordföranden Lennart Hävrén hälsar välkommen.

2. Föregående protokoll & protokoll från båtresan

Protokoll och summering båtresan gicks igenom. Justerade belopp avs kartbidraget. 30 000 ska vara 300 000 kr

3. Kanslirapport

a. Möte Stockholm stad, idrottsborgarrådet och stabschefen.

Lasse F och Göran träffade Peter Ahlström (stabschef). Göran och Lennart träffade Marina Högland (idrottsdirektör sthlm). Båda möten i positiv anda. Vi berättade om orienteringens bra aktiviteter och verksamheten i Sthlm samt våra utmaningar med mark, kartor, IP skogen och klubblokaler. Bra dialog som vi följer upp senare.

b. Ungdom: Träff 11 jan med stort deltagande. Gick utmärkt. Alla StOF aktiviteter planerade inkl Domarudden med ledare. I februari planeras riksläger, utvecklingsläget och USM resor.

c. EMSS: Våren planlagd. EMSS/Södertälje besöker StOF v 6 för samverkan.

Diskussion om hur ska vi marknadsföra OL gymnasierna. Vi gör en artikel i #3 av Orientering Stockholm samt info till klubbarna på junimötet.

d. Utbildning:

Banläggningkurs steg 1 & 2 klar. Gick utmärkt.

OCAD kursen inställd pga av få anmälda.

Kommande kurser enligt plan.

Kansliet utreder om ev kurser i höst.

Ny tjänst på sisu behövs för att hjälpa orienteringsklubbarna på halvtid. Samverkan sker med StOF.

e. Orientering Stockholm:

- Redaktionsmöte för nästa nummer klart. Nu har vi ca 2 månader att få in material.
- Resonerat kring om vi ska ansluta alla medlemmar som prenumeranter. Policyfråga. Se nedan.

f. Mark & miljö

Möte i mark och miljö gruppen genomfört. Separat protokoll.
Bornsjö debatten pågår. Beslut från Länsstyrelsen väntas i februari.

g. Kartor:

- Calle B har fått i uppdrag att skapa en kartdatabas på Stockholms innerstad för sprint och vanlig karta. Insamling pågår.
- Vi har frågat Hellas om StOF kan få ta över rättigheten till Djurgården samt rättigheten att nyttja karta för hittaut.
- StOF får ta del av baskartan
- Lasse på tävlingskonferens i SOFT regi. Debatt kring USM avgifter i Sthlm.

h. Tävlingsprogrammet 2020, 2021

Utskickat till klubbarna. Lasse påminner.
Möte kring tävlingar 2022 på junikonferensen

4. Inför årsmötet

- a. Budget: Bra resultat, Överskott. Lennart stämmer av med Palle innan årsmötet. Efter den avstämningen skickas det ut.
- b. Verksamhetsberättelse utkast. Alla skickar synpunkter till Lasse
- c. Verksamhetsidé/plan, Strategifrågor 2020-2021. Skicka synpunkter till GH
- d. Valberedning. Lennart kollar.
- e. Ordförande för mötet, Helen Hellmark -Knutsson klar.
- f. Sekreterare för mötet. Ingen utsedd. Vi kollar.

5. Ekonomi-Inget nytt

6. Mark Och vilt- Inget nytt

7. Skid OL-rapport_ KM dag utlyst , Täby arrangerar om det finns snö. Deltagande från Stockholm i riksläget och tävlingar i Grönklitt.Reportage i nästa nr av Orientering Stockholm.

8. Hittaut

Ok att köra vidare enligt plan med projekt Stockholm resp Järva. Redovisas i separata planer.

9. Orientering Stockholm

Kansliet tar fram underlag för en motion kring att ansluta alla medlemmar.

10. O-ringen 2025

Klubbträffar har skett hos Luffarna, Ravinen.
Tullinge, Sundbyberg, Attunda har möten i närtid
En viktig fråga är kring kartan. Vem äger kartan efter arrangemanget. Vi behöver tydligare info till klubbarna.
FAQ i nästa Orientering Stockholm.

11. Övriga frågor

a. Förbundsmötet 21-22 mars i Nacka (5 röster)

- i. Deltagare från StOF: Putte, Göran, Lasse F, Leif, Putte kollar.
- ii. Ta ställning till motioner på förbundsmötet
 1. Motion 1: Röstar ja till motionen
 2. Motion 2: Klar. Ej aktuell
 3. Motion 3: Nej. Följ soft
 4. Motion 4: Finns redan i praktiken, Nej
 5. Motion 5: Korkat, Nej
 6. Motion 6: Finns redan, nej.
- iii. Föreslå medaljer förbundsmötet; Kansliet funderar, Möjliga kandidater: Göran Hyttfors, Lars roos,

b. Styra upp vinterserien och sommarserien?

Det finns ingen formell avsändare till vinterserien och sommarserien varför det är olika regler och priser på olika events. Behöver vi styra upp för att göra det enklare för deltagare och arrangör? Putte synkar med Martin (Luffarligan)

c. Tagline: Vi kör med **Stockholm-metropolen för orientering**

d. Bulvanavgift; Kansliet kollar med Sisu vilka tak som gäller för klubbar.

e. 25mannas avgift: Vi tillstyrker en avgiftshöjning enligt önskan men vill avvakta styrningen av vad pengarna skall nyttjas till. Lennart svarar.

f. Annonsprislista: Godkändes enligt förslag.

g. Inköp eventmaterial: Kansliet tar fram förslag.

~~**h. Kommunikationsplan utkast.**~~ Skickas ut senare.

i. Nästa möte: 17 februari

På agendan:

-Oringen 2025

-årsmötet detaljer.

12. Uppdragslistan skickas ut efteråt.

13. Avslutning

Vid protokollet

Justeras

Göran Hellgren

Lennart Hävrén